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COMMENTAAR

Pleun, 
rubriek Kortom 1 pagina rubriek RAVON Nieuws 2 pagina’s
rubriek Recent verschenen 1/2 pagina rubriek Uit het veld 1 1/2 
pagina niet vergeten in koptekst september 2014 aan te passen in 
oktober 2014
Op blz 62 is kadertekst toevoegd. Deze nog in kader plaatsen.
Tekst Gemeente Deurne op blz 62 loopt over. Dit passend maken 
eventueel door foto’s Hemelvaartweekend kleiner te maken.
Op blz 63 nog kaft boek toevoegen (boven 2e kolom). 
Afbeelding per mail toegezonden.
De rubriek Uit het veld graag op 1 pagina (blz 64) zetten (foto’s 
kleiner opnemen)
Er komt dan op blz 63 ruimte vrij (2 kolommen) om de kopij Foto-
series van de ontwikkeling van kikkers en salamanders op te ne-
men. (Zal ik per mail alvast toezenden)

alles aangepast en passend, kop oktober is oke g pleun

De kleine afbeelding pag 60 linksonder verwijderen want is niet 
leesbaar genoeg.

Kleine afbeelding sponsorloop pag 61 verwijderen want is zo klein 
niet echt een toevoeging.

Kunnen de twee woordjes (voorhanden zijn) op pag 62 linksbo-
venaan naar pag 61 onderaan want dat is mooier?

Sponsorloop 
geslaagd
Op 21 juni jl. renden ruim 30 
mensen een sponsorloop 
(1 km, 5 km of 10 km) rondom het 
belangrijkste leefgebied van de 
vuursalamander, het Bunderbos. 

De loop werd georganiseerd 
door RAVON, Staatsbosbeheer, 
Sportschool de Open Lucht en 
Moerveld op wiens terrein de 
start en fi nish plaats vonden. 

’s Ochtends werd eerst voor de 
kinderen (1 km) het startschot 
gegeven door Guido Houben , 
wethouder natuur van de 
Gemeente Meerssen, zie foto. 
Na de kinderen was het de 
beurt aan de lopers voor de 10 
km. Hierbij werd het startschot 
gegeven door Rob van 
Westrienen, directeur van 
RAVON. Bijzondere vermelding 
hier verdient Angela de Wild, 
die na een ronde van 10 km 
nog geen genoeg gekregen had 
van het rennen en de ronde 
van 5 km er gewoon nog 
achteraan plakte. 
Tenslotte vertrokken ook de 
deelnemers aan de 5 km. Zij 
werden weggeschoten door 
Kirsten Nievelsteijn, 
districtshoofd bij Staatsbos-

beheer en verantwoordelijk 
voor het beheer van het leef-
gebied van de vuursalamander. 

Na afl oop was iedereen 
uitgenodigd om bij Brasserie 
Marianne in Bunde iets te eten 
of te drinken. De Brasserie 
steunde spontaan de actie met 
gratis ijs voor de kinderen en 
een bijdrage ter waarde van 15% 
van de gezamenlijke rekening. 
Uiteindelijk was het, mede 
dankzij het mooie weer maar 
ook dankzij de schitterende 
omgeving en de gezellige 
locatie een fantastische, 
sportieve ochtend. 
Veel mensen hebben hun 
sportieve grenzen verlegd en 
opnieuw aandacht weten te 
vragen voor de met uitsterven 
bedreigde vuursalamander, en 
een nieuwe impuls gegeven aan 
de crowdfunding voor verder 
onderzoek en bescherming van 
onze mooiste en grootste 
salamander. 

De teller staat op € 2900,- , maar 
bijdragen zijn nog altijd welkom 
via: https://www.justgiving.nl/nl/
events/642-sponsorloop-
vuursalamander-voor-ravon 
 
Meer lezen?
www.SOSvuursalamander.nl

Annemarieke Spitzen 
RAVON

Nieuws uit 
de Raad van 
Toezicht

In deze rubriek verschijnt 
nieuws uit onze Raad van 
Toezicht (RvT). 
Deze keer een kort interview 
met de voorzitter van de RvT: 
Harry Keereweer.

Wat zijn uw drijfveren om als 
RvT-lid actief te zijn voor 
RAVON?
Toen in 2009 de atlas over de 
amfi bieën en reptielen van 
Nederland werd gepresenteerd 
en ik als gedeputeerde van 
Gelderland een exemplaar 
mocht ontvangen, was ik zeer 
onder de indruk van de presen-
tatie en dit naslagwerk. Als ge- 
deputeerde heb ik extra aan-
dacht gehad voor ‘natte natuur’. 
Geen reptielen, amfi bieën en 
vissen zonder een goede natte 
natuur! Ik vond het dan ook leuk 
toen ik werd gebeld met de 
vraag of ik bij de RvT wilde 
komen. Mijn drijfveer om als 
voorzitter actief te zijn voor 
RAVON is bescherming en 

behoud van het kwetsbare leven, 
vooral de ‘niet aaibare’ dieren. 

Welke taken houden u nu vooral 
bezig binnen de RvT?
De RvT houdt toezicht op de 
begroting, jaarrekening en 
belangrijke wijzigingen binnen 
de organisatie. Als voorzitter 
houd ik me extra bezig met 
fi nanciële zaken en het 
selecteren van vergaderstukken, 
anders dan de statutaire, die 
binnen de RvT moeten worden 
besproken, zoals dit jaar stukken 
over de voorgenomen integratie 
van bureaus van RAVON en de 
Zoogdiervereni-ging. We zoeken 
nog naar een goede manier om 
samen te werken met de 
Adviesraad en het meer 
betrekken van vrijwilligers en 
donateurs bij het verzamelen 
van gegevens. 

RAVON is actief met zowel 
onderzoek als bescherming. 
Vindt u dat RAVON zich 
onafhankelijk genoeg kan 
opstellen t.o.v. opdrachtgevers of 
andere actoren in het landelijk 
gebied?
Ik vind van wel en dat moet ook, 
want de doelstelling van 
RAVON is behoud, bescherming 
en beheer van haar soorten. 
Daar moet je onderzoek voor 
doen en advisering kan ook een 
goede bijdrage leveren. Soms 
kan het een confl ict met zich 
meebrengen. Zo kwam ik zelf in 
confl ict vanuit mijn functie als 
burgemeester van Groesbeek 
toen RAVON een bezwaar 
indiende bij mijn gemeente 
tegen plannen voor de aanleg 
van een fi etspad waarbij 
RAVON stelling neemt voor de 
gladde slang. Ik kan de twee 
petten dan goed afzetten en de 
gemeenteraad heeft de motie 
zonder mij afgehandeld. De 
Gemeente laat nu onderzoeken 
of de gladde slang daar voor-
komt, welke maatregelen 
getroff en moeten worden en 
welke alternatieven voorhanden 
zijn. 

nieuws

Wist u dat
U de vuursalamander ook kunt 
steunen door deze prachtige 
vuursalamanderkaart met envelop te 
kopen via de webwinkel van 
www.vivara.nl 
Want van de opbrengst komt 
€ 0,50 per kaart ten goede aan het onderzoek naar en de 
bescherming van de vuursalamander.

Harry 
Keereweer

Voorzitter RvT sinds: 
februari 2012

Huidige functies
Burgemeester Groesbeek 
(2012-heden)
Waarnemend burgemeester 
Millingen a d Rijn 
(2013-heden)
PvdA-politicus
Voorzitter bestuur 
Vereniging Nederlands 
Cultuurlandschap
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Is er een soort die uw speciale 
voorkeur geniet en welk verhaal 
zit daar achter?
Ik heb een voorkeur voor 
hagedissen; de zandhagedis 
vanwege zijn prachtige groene 
kleur en de levendbarende 
hagedis omdat ik die in mijn 
jeugd in de Overasseltse en 
Hatertse vennen veel heb 
gezien tijdens het spelen.

Wat staat er nog op uw 
wensenlijst voor de nabije 
toekomst?
Het stroomlijnen van 
belangrijke wijzigingen binnen 
RAVON voortvloeiend uit een 
integratie van RAVON en de 
Zoogdiervereniging zodat we 
effi  ciënter kunnen samen-
werken en ons nog beter 
kunnen richten op de 
bescherming en het behoud van 
onze doelsoorten. Het gaat 
daarbij vooral om integratie van 
ondersteunende diensten en 
het management. Beide 
organisaties behouden hun 
eigen identiteit want dat is 
essentieel voor de leden, 
vrijwilligers en donateurs. 

Kris Joosten RAVON

Gemeente 
Deurne schenkt 
€ 3.678 voor 
onderzoek aan 
de knofl ookpad

De Gemeente Deurne en KWS 
infra BV Eindhoven realiseren op 
dit moment “de zuidelijke 
omlegging Deurne”. Deze weg 
moet in de nabije toekomst de 
druk op andere lokale wegen 
verminderen. Omdat de weg 
door leefgebied van de knofl ook-
pad loopt, worden maatregelen 
genomen om te voorkomen dat 
de aanwezige populatie schade 
ondervindt. Zo worden onder de 
weg tunnels gerealiseerd, die 
voorkomen dat de weg een 
barrière gaat vormt voor de 
migratie van amfi bieën. 

Stichting RAVON heeft dit 
voorjaar, in opdracht van KWS 
infra BV Eindhoven en de 
Gemeente Deurne, in het gebied 
waar de weg komt amfi bieën (op)
gevangen en op locaties juist 
buiten het gebied weer uitgezet. 
Schermen voorkomen dat de 
dieren het gebied weer in 
kunnen. In totaal zijn 264 
amfi bieën verplaatst, waaronder 
vijf knofl ookpadden. 

De periode van de 
voorjaarsmigratie is zeer 
wisselend en kan per jaar door de 
wisselende temperaturen en 
weersomstandigheden sterk van 
duur verschillen. Daardoor was 
vooraf niet bekend hoe lang de 
vangwerkzaamheden zouden 
duren. Door de Gemeente 
Deurne en KWS infra BV 
Eindhoven was een bedrag 
gereserveerd voor de 
vangperiode. Mocht blijken dat 
de vangperiode korter zou zijn en 
de inzet van Stichting RAVON 
daardoor minder was dan 
voorzien, zou het restbedrag  
worden gedoneerd aan RAVON. 
Dit gebeurde en resulteerde in 
een schenking van € 3.678,00 dat 

ten goede komt aan onderzoek 
naar de knofl ookpad.

Het bedrag wordt voor drie 
deelonderzoeken ingezet. Ten 
eerste wordt een deel  besteed 
aan genetisch onderzoek om de 
methode te ontwikkelen om de 
genetische variatie van 
knofl ookpadpopulaties te 
bepalen. Ten tweede zal 
onderzoek worden verricht naar 
de overwintering van de 
knofl ookpad, omdat hier nog 
maar weinig bekend over is. En 

tot slot de inzet van eDNA, een 
relatief jonge onderzoeks-
methode die de laatste jaren 
spectaculaire resultaten 
oplevert. Zo bleken voor de 
knofl ookpad verloren gewaande 
locaties nog steeds bezet en zijn 
in Drenthe zelfs nieuwe locaties 
ontdekt. In 2015 worden een 
aantal oude en potentiële 
locaties bemonsterd en gekeken 
of er knofl ookpad voorkomt.

Wilbert Bosman & Richard 
Struijk RAVON

Het RAVON Hemelvaart-
weekeind is dit jaar van 28 mei 
t/m 1 juni gehouden in Twente. 
Uitvalsbasis was Buurse in de 
buurt van de Buurser Beek. 
Deze keer hebben ongeveer 35 
personen aan het weekeinde 
deelgenomen, als daggast of het 
gehele weekeinde. 

Tijdens het weekeind stond het 
verzamelen van informatie met 
betrekking tot de verspreiding 
van amfi bieën en reptielen 
centraal. Er zijn 402 waarne-
mingen gedaan, verspreid over 
59 soorten (ook overige soort-
groepen maken daar deel van 
uit!), waarvan 11 soorten 
amfi bieën, 2 soorten reptielen 

en 13 soorten vissen.
De speurtocht naar vuur-
salamanders in Die Bröcke ten 
zuiden van Ahaus was voor veel 
deelnemers een hoogtepunt en 
groot succes. 

De vrijdagavondquiz (van de 
winnaar uit 2013 Harm Hofman) 
is dit jaar gewonnen door 
Angela de Wild. Gefeliciteerd!

Meer lezen?
Het uitgebreide verslag is te 
downloaden op www.ravon.nl
(>RAVON Actief > Activiteiten > 
Hemelvaartweekend)

Peter Frigge & Annemieke 
Ouwehand

Adders, vuursalamanders, 
bermpjes maar ook boommarters

Sfeerimpressie Hemelvaartweekend 2014. 
(Foto’s: Harm Hofman & Kees Marijnissen)

  Op haar vergadering van 28 maart jl. 
heeft de Raad van Toezicht Roel de Jong 
unaniem als nieuw lid gekozen. Roel de 
Jong is loco dijkgraaf van het Wetterskip 
Fryslân. Daarnaast is hij coördinerend 
adviseur van de Raad voor de Wadden en 
lid van de Raad van Advies van de 
Stichting Geïntegreerde Visserij. 

RAVON is blij dat Roel de Jong de Raad 
van Toezicht komt versterken. Hij neemt 
veel kennis en (bestuurlijke) ervaring mee 
uit de waterschapswereld. 

Rob van Westrienen

Roel de Jong nieuw 
lid Raad van Toezicht
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